
Overzicht 

van insprekers en vragen vragenhalfuurtje 

 
aangemeld voor de Politieke Avond  

van de Raad van de gemeente Nijmegen 
op woensdag 15 oktober  

in het Stadhuis. 
 
INSPREKERS Raadzaal 18.00 – 19.00 uur 
 
RVS Bestemmingsplan Nijmegen Dukenburg - 8 (Skaeve Huse, Stadbroekseweg) en RVS GREX 
Zorgwoningen Stadbroekseweg en (op verzoek VVD) Brief BuurtBeheerPlan Zorgwoningen 
Stadbroekseweg                                              

1. De heer A. Kerssemakers, Bewonersplatform Weezenhof 
2. De heer C. van Nahuijs, Platform Weezenhof 
3. Mevrouw H. Kruijssen, Belangenvereniging Weezenhof 
4. De heer T. Gerrits, Woongenoot Woningcorporatie 

 
Antwoord op schriftelijke vragen De Koopvaart (Op verzoek van GroenLinks) 

1. Mevrouw G. Aerts, De Koopvaart 
 

 
VRAGENHALFUURTJE BURGERRONDE Theophanu 18.30 – 19.00 uur 
 
Vragen van de fractie VVD inzake uitbreiding activiteiten bibliotheek met coffeecorner 
 
In de beantwoording op onze schriftelijke vragen van 7 oktober schrijft het college onder meer: 

- "Voor de exploitatie van de coffeecorner is een externe partij aangetrokken. Deze partij huurt 
meters van de bibliotheek tegen commerciële prijzen" 

- "Dit houdt dus in dat er geen sprake is van paracommercie: immers de meterprijzen zijn gelijk 
aan meterprijzen voor horeca die elders in de stad worden betaald." 

- "Daarnaast voldoet de coffeecorner aan voorwaarden die gesteld worden aan 
ondersteunende horeca. Denk daarbij aan voorwaarden dat de coffeecorner alleen geopend 
mag zijn tijdens de openingstijden van de hoofdfunctie, er geen aparte reclame mag worden 
gemaakt voor de horeca en de omvang van de horeca-activiteit minder dan 10% van het 
oppervlak is van de hoofdfunctie" 

 
1. Deelt de wethouder de mening van de VVD dat een commerciële externe partij nooit 
ondersteunend kan zijn aan de (niet commerciële) hoofdfunctie? Zo niet, waarom niet? 
 
2. Is de wethouder met ons van mening dat als het geen paracommercie is dat het dan gewoon 
commercie is? Zo niet, waarom niet? 
 
3. Er is ons gebleken dat: 

- De coffeecorner open is buiten de openingstijden van de bibliotheek (bijvoorbeeld de vrijdag 
van de vierdaagse).  

- De coffeecorner een eigen Facebookpagina heeft met aanbiedingen, een terras exploiteert en 
binnen uitgebreid reclame maakt. Ook aan de buitenkant hangt de prijslijst en ze hebben een 
spaarkaart. Als laatste wordt de coffeecorner op de centrale website van coffeelovers als een 
van hun locaties aangemerkt.  

- Ook denken wij dat door de verbouwing van de kinderboekenafdeling de coffeecorner over de 
10% norm gaat.  

Kan de wethouder aangeven wat hij gaat doen aan het niet nakomen van de voorwaarden en wat 
hij gaat doen tegen deze commerciële horeca activiteit van de bibliotheek? 

 
4. Is de wethouder met ons van mening dat al deze activiteiten gewoon gevallen zijn van reclame 
voor de hoofdactiviteit van coffeelovers, nl. het verkopen van koffie en aanverwante zaken. Zo nee, 
waarom niet? 
 

 



Vragen D66 promotie harloopevenement St. Stevenskerk 
 
De Stevensloop is een redelijk nieuw evenement in Nijmegen. Dit hardloopevenement met drie 
afstanden door het historische binnenstad van onze stad is een prachtig Nijmeegs evenement. De 
Stichting Zevenheuvelenloop wil met de Stevensloop de St Stevenskerk in de spotlight zetten en zo 
een bijdrage leveren aan het ophalen van voldoende middelen voor de restauratie en het behoud van 
de kerk. Promotie voor de Stevensloop is daarmee ook promotie voor de Stevenskerk. D66 vond het 
dan ook prachtig om de aankondiging van de Stevensloop op de kerktoren te zien. Helaas is het 
spandoek verwijderd op last van de gemeente. Dat leidt tot enkele vragen: 

1. Bent u met ons van mening dat evenementen als de Stevensloop, evenals andere initiatief 
zoals Stevensbrood en -koffie, ideale acties zijn om aandacht voor de Stevenskerk te vragen? 

2. Klopt het dat het spandoek is verwijderd? Is dit is goede samenspraak met de Stichting 
gegaan? 

3. Bent u met ons van mening dat het per direct laten verwijderen van het spandoek niet in lijn is 
met de wens van de gemeenteraad om initiatieven die bijdragen aan het behoud van de 
Stevenskerk vanuit de gemeente zo goed mogelijk te faciliteren? 

4. Bent u bereid om alsnog medewerking te verlenen aan het ophangen van het spandoek? 
 

KRAAM in de hal van het stadhuis +/- 17.30 – 20.30 uur aangevraagd door: 

• IVN Rijk van Nijmegen – Mevrouw A. Baard 


